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Transport-, Bygnings- og Boligudvalget har i brev af 10. september 2018 stillet 

mig følgende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S). 

Spørgsmål nr. 767: 
Vil ministeren oplyse, hvor mange tilsagn der er givet til nybyggeri af almene 
familie-, ungdoms- og ældreboliger årligt fra 2007 og frem til i dag? 
 

Svar: 

Jeg har indhentet svarbidrag fra Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen, som oplyser 

følgende, som jeg kan henholde mig til: 

 

”Kommunerne har givet tilsagn til opførelse af i alt 54.585 almene boliger i 

perioden fra 2007 til medio september 2018. Boligerne er fordelt på 22.013 

familieboliger, 3.312 små familieboliger med særligt statstilskud (såkaldte 

”flygtningeboliger”), 13.428 ungdomsboliger og 15.832 ældreboliger.  

 

Tabel 1 viser det årlige tilsagnsniveau siden 2007.  

 
Tabel 1. Årlig antal tilsagn til alment byggeri, 2007 - 2018. 

Boligtype 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 sep/2018 I alt 

Alm. familieboliger 30 138 1.309 7.161 155 778 1.180 965 1.643 2.892 4.771 991 22.013 

Små familieboliger 0 0 0 0 0 0 0 0 0 227 3.085 0 3.312 

Ungdomsboliger 1 105 521 3.758 14 571 1.482 1.225 877 1.770 1.766 1.338 13.428 

Ældreboliger 152 1.865 2.557 5.462 43 639 788 498 1.093 1.256 1.138 341 15.832 

Almene boliger i alt 183 2.108 4.387 16.381 212 1.988 3.450 2.688 3.613 6.145 10.760 2.670 54.585 
Kilde: Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen, BOSSINF-STB. Status pr. 12.09.2018. 

 

Som det fremgår af tabel 1, er der stor variation i mængden af tilsagn fra år til 

år, men det gennemsnitlige årlige tilsagnsniveau udgør ca. 4.700 nye almene 

boliger baseret på perioden 2007-2017. ” 

 

 

Med venlig hilsen 

Ole Birk Olesen 
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